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В-к "Сега"
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Софийският транспорт ще се движи по-често

От днес автобусите на столичния градски транспорт се движат със зимно разписание,
тоест трябва да минават по-често. "Интервалите са различни за различните линии - ако
досега автобусът се е движил на 9-10 минути, сега времето между колите трябва да
падне до 6-7 минути", обясниха от Центъра за градска мобилност. За целта по всички
линии ще бъдат пуснати общо 25-30 допълнителни коли. Междуградските автобуси
обаче ще продължат да се движат на 30-40 минути. Въпреки че преди време от
общината обявиха, че маршрутките трябва да бъдат спрени, защото са морално
остарели като транспорт, сега от "Московска" 33 вече обмислят да продължат
договорите на 12 маршрутни линии за още 3 г. Договорите изтекоха през лятото, но бяха
удължени до края на годината, защото общината не подготви нови конкурси.

 

В-к "Стандарт"
12.09.2011 г., стр. 3

Синдикален трамвай обикаля столицата

Синдикален ретро трамвай обикаляше вчера София и приканваше столичани да се
качат, за да научат повече са трудовите си права. Акцията е част от разяснителната
кампания на КНСБ, която от няколко месеца се провежда из цялата страна. "Искаме
младите хора да знаят какво правят синдикатите. Те договарят условията на труд, а не
правят само стачки и протести", заяви Пламен Димитров, президент на КНСБ.
Затова синдикатът настоява Кодексът на труда да даде по-големи гаранции за
сключване на колективни трудови договори по браншове и икономически дейности.
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Всяка година двата синдиката у нас договарят близо 4000 колективни трудови договора
в страната.
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